
 

 

 

    2017-02-20 

 

 

Till  

Kommunfullmäktige i Mark 

 

Motion om förenklat bygglov till solenergianläggningar 

Solenergi är en ren och hållbar energikälla som de senaste åren har blivit ekonomiskt 

bärkraftig för privatpersoner. Det finns statliga subventioner att söka och fler och fler privata 

aktörer har gjort det mer förmånligt att välja solceller som energikälla vid privat investering i 

fastigheter.  

Det finns ingen tvekan om den samhällsekonomiska lönsamheten, genom att tillkommande 

förnybar energi kan medverka att minska icke hållbar energiproduktion. 

 

Utifrån ovanstående är det viktigt att göra det så enkelt och billigt som möjligt för den som 

vill investera i förnybar energi. Marks kommun kan underlätta för den som överväger att 

investera i solenergi genom att förenkla bygglovshanteringen. 

 

Förslag  

Kommunfullmäktige beslutar 

- Ta fram förenklade regler kring bygglov för solenergianläggningar för en- och 

tvåbostadshus 

 

Dag som ovan 

 

 

Ulf Dahlberg 

Fullmäktigeledamot                                                       


